

**参加 2022/2024 年度中学学位分配办法的直接资助计划中学**  
**Direct Subsidy Scheme Secondary Schools**  
**Participating in the Secondary School Places Allocation System 2022/2024**

学校编号 School Code	学校名称 Name of School	学校地址 School Address 电话号码 Telephone No.	学校类别 School Type	资助类别 Finance Type	宗教 Religion	中一自行分配 学位数目 No. of S1 DP	供参考用 For Reference Only
							2023/24 学年 中一全年学费 2023/24 School Year S1 School Fee Per Annum
<b>(I) 香港岛 HONG KONG ISLAND</b>							
522	汉华中学 HON WAH COLLEGE	香港小西湾富欣道 3 号 3 HARMONY ROAD, SIU SAI WAN, HK 2817 1746	男女 CO-EDUCATIONAL	直接资助计划 DIRECT SUBSIDY SCHEME	-- --	38	\$18,900
520	苏浙公学 KIANGSU-CHEKIANG COLLEGE	香港北角宝马山道 20 号 20 BRAEMAR HILL ROAD, NORTH POINT, HK 2969 3969	男女 CO-EDUCATIONAL	直接资助计划 DIRECT SUBSIDY SCHEME	-- --	30	\$7,950
521	培侨中学 PUI KIU MIDDLE SCHOOL	香港北角天后庙道 190 号 190 TIN HAU TEMPLE ROAD, NORTH POINT, HK 2566 2317	男女 CO-EDUCATIONAL	直接资助计划 DIRECT SUBSIDY SCHEME	-- --	90	\$9,460

在本手册内列出的中学于同一期间接受中一自行分配学位申请，日期为2024年1月2日至1月16日（包括首尾两日）。学生只可以向不多于两所在本手册内列出的中学申请，否则，其自行分配学位申请将会作废。其他注意事项，请参阅本手册第一节。

The DP application period will be the same for all secondary schools listed in this Handbook, starting from 2 January to 16 January 2024 (both dates inclusive). Each student may apply to not more than two secondary schools listed in this Handbook. Otherwise, the DP applications will be rendered void. For other points to note, please refer to Section 1 of this Handbook.

直接资助计划中学可收取学费。由于现阶段未能知悉有关学校2024/25学年的收费情况，本手册列出截至2023年11月学校在2023/24学年中一全年学费的资料，供家长参考。

Direct Subsidy Scheme secondary schools may be fee-charging. As the fees chargeable for the 2024/25 school year are not yet available at this stage, the information on school fees charged per annum for S1 in the 2023/24 school year as at November 2023 has been listed for parents' reference.

直接资助计划中学收录的中一学生在完成中三课程后可在原校升读中四，而不会获教育局中央安排其他学校的资助中四学位。

S1 students admitted to Direct Subsidy Scheme secondary schools may be promoted to S4 in their own schools upon completion of S3 and will not be centrally placed to S4 in other schools subvented by the Education Bureau.

本手册的印刷版及网上版如有分别，以网上版为准。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of this Handbook, the Online version shall prevail.